
 

Αθήνα, 22 Ιουλίου 2025  

 

Ερώτηση 

 
Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 
Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

 
Ανάπτυξης  

 
Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 
Θέμα: «Κτηνοτρόφοι και αγρότες σε απόγνωση εξαιτίας της κυβερνητικής αναλγησίας και 

αδιαφορίας». 
 

 
Σε απόγνωση βρίσκονται κτηνοτρόφοι και αγρότες στο Νομό Λάρισας που αντιμετωπίζουν την 
αναλγησία και την αδιαφορία της κυβέρνησης σε δύο μέτωπα.  
 
Το πρώτο μέτωπο αφορά στους κτηνοτρόφους της Θεσσαλίας που οδηγούνται στην ανεργία, 
βλέποντας με απόγνωση τα κοπάδια τους να ξεκληρίζονται κυριολεκτικά από την ευλογιά των 
αιγοπροβάτων που θερίζει ενώ η κυβέρνηση δεν έχει ακόμη καταβάλει αποζημιώσεις για τα κοπάδια 
που καλούνται να μείνουν έγκλειστα. Ωστόσο, οι κτηνοτρόφοι αναγκάζονται να βγάζουν έξω τα κοπάδια 
τους καθώς υφίσταται απαγόρευση από την κυβέρνηση, διακίνησης ζωοτροφών (δηλαδή ακόμη δεν 
έχουν πληρωθεί τα ποσά των ζωοτροφών που οφείλονται εδώ και ενάμιση χρόνο τουλάχιστον).  
Σύμφωνα με πληροφορίες τοπικών ΜΜΕ ήδη στις Περιφερειακές Ενότητες Λάρισας και Μαγνησίας 
“έχουν θανατωθεί περίπου 35.000 ζώα”.  
Ο  περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας σε έκτακτη σύσκεψη με τους κτηνοτροφικούς 
συλλόγους της περιοχής στο Διοικητήριο της Περιφέρειας, ζήτησε από την κυβέρνηση “να δράσει 
άμεσα”, χαρακτηρίζοντας την κατάσταση “δύσκολη, αλλά όχι ακόμα ανεξέλεγκτη”. 
Την ίδια στιγμή ο κυβερνητικός βουλευτής Μάξιμος Χαρακόπουλος ασκεί έντονη κριτική στην 
κυβέρνηση, επιρρίπτοντάς της αποκλειστικές ευθύνες για το αδιέξοδο του κτηνοτροφικού κόσμου : “Η 
κτηνοτροφία στη χώρα, αυτή την ώρα απειλείται με ξεκλήρισμα και έχει φέρει σε δεινή θέση όχι μόνο 
τους κτηνοτρόφους, αλλά έχει αλυσιδωτές συνέπειες στην αγροτική οικονομία. Εύλογα οι κτηνοτρόφοι 
διατυπώνουν την αγανάκτησή τους, διότι δεν είναι δυνατόν να τους ζητούμε να κλείσουν τα ζώα και για 
άλλους μήνες όταν δεν έχει καταβληθεί η αποζημίωση που δεσμεύθηκε η Πολιτεία ότι θα καταβάλει” 
(δήλωση στο karditsalive.net στις 14 Ιουλίου 2025: http://bit.ly/4m1Voa9).  
 
Το δεύτερο μέτωπο αφορά στις κατασχέσεις τραπεζικών λογαριασμών πλημμυρόπληκτων αγροτών και 
κτηνοτρόφων στο Νομό Λάρισας παρά το γεγονός ότι βρίσκονται σε προστασία μέχρι 30.7.2025 λόγω 
της καταστροφής του Daniel και Elias. Κατασχέσεις στις οποίες προβαίνει η κυβέρνηση του σκανδάλου 
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του ΟΠΕΚΕΠΕ επιχειρώντας έτσι την κάλυψη των τεράστιων χρηματοδοτικών κενών που αυτό 
προκαλεί. Συγκεκριμένα, η ΑΑΔΕ έχει ξεκινήσει να επιβάλλει κατασχέσεις σε τραπεζικούς λογαριασμούς 
αγροτών και κτηνοτρόφων παρότι προστατεύονται από τον νόμο ως πλημμυρόπληκτοι.  
Παράλληλα, εξαιτίας της ευλογιάς, η Περιφέρεια έχει ήδη κοινοποιήσει το σχετικό έγγραφο στο 
Υπουργείο ώστε η περιοχή να κηρυχθεί εκ νέου σε κατάσταση εκτάκτου ανάγκης, άρα και πάγωμα 
οφειλών προς τρίτους μέχρι τουλάχιστον 31.12.2025.  
Σημειώνεται επιπλέον ότι, ακόμη και σήμερα 2 χρόνια μετά τις καταστροφές, υπάρχουν άνθρωποι που 
δεν έχουν πάρει ούτε προκαταβολή από την αρωγή για της ζημιές ούτε την αποζημίωση για το φυτικό 
κεφάλαιο που χάθηκε στις πλημμύρες, αλλά και ούτε σαφή ημερομηνία πληρωμής του περίφημου 
Μέτρου 23 (μέτρο το οποίο αφορά στον περσινό καταστροφικό καύσωνα και το οποίο έχουν πληρωθεί 
άλλοι Ευρωπαίοι αγρότες και κτηνοτρόφοι εδώ και 8-12 μήνες), Επίσης δεν έχει αποπληρωθεί ούτε ο 
ΕΛΓΑ του 2024. 
 
Τούτων δοθέντων, 
 
Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 
 

1. Πώς, με ποια συγκεκριμένα μέτρα θα στηρίξουν τους κτηνοτρόφους της Θεσσαλίας 
μπροστά στην ευλογιά που θερίζει τα αιγοπρόβατα;  

2. Πότε θα καταβληθεί η αποζημίωση που η κυβέρνηση έχει δεσμευθεί ότι θα καταβάλει;  
3. Προτίθενται να εφαρμόσουν το νόμο για την προστασία, ως πλημμυρόπληκτων, 

αγροτών και κτηνοτρόφων, απέναντι στις κατασχέσεις τραπεζικών λογαριασμών τους που 
προχωρά η ΑΑΔΕ; 

4. Προτίθενται να ανακαλέσουν τις κατασχέσεις προκειμένου να μην υποστούν οι 
πλημμυρόπληκτοι το κόστος των δικαστικών ενεργειών;  

5. Θα γίνει δεκτό το αίτημα της Περιφέρειας, το οποίο έχει ήδη κοινοποιήσει τόσο στο 
Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων όσο και στο Υπουργείο Οικονομικών, έτσι ώστε 
η περιοχή να κηρυχθεί εκ νέου σε κατάσταση εκτάκτου ανάγκης και να υπάρξει έτσι πάγωμα 
οφειλών προς τρίτους μέχρι τουλάχιστον 31.12.2025; 

 

 

Οι ερωτώσες Βουλεύτριες και οι ερωτώντες Βουλευτές 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Καλαματιανός Διονύσης-Χαράλαμπος 

 

Άκριτα Έλενα 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης  Χρήστος  

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα  



 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας  Κωνσταντίνος 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος  

 

Παππάς Νικόλαος 

 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




